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JUDETUL CLUJ 

COMUNA BĂIȘOARA 

 
 

Proces verbal de sedinta extraordinara 

din data de 31 iulie 2020 

 

Consilieri in exercitiu 10                    Consilieri prezenti 8 

 

Ordinea de zi : 

1. Proiect de hotarare privind numirea unui presedinte de sedinta pe 3 luni. 

2. Proiect de hotarare privind înregistrarea Primăriei Băișoara in Sistemul Național Electronic  de 

Plată online a taxelor si Impozitelor utilizând cardul bancar (SNEP) și modul de suportare a 

comisionului bancar la tranzacțiile online; 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării directe si a pretului materialului lemnos; 

 

Se supune la vot ordinea de zi si se voteaza in unanimitate. 

1.Se pune in discutie alegerea unui presedinte de sedinta pentru o perioada de 3 luni, incepand cu 

prezenta sedinta. 

Se fac 2 propuneri: domnul Jișa si domnul Ghib. In urma voturilor domnul Jisa este ales cu 6 voturi 

pentru si domnul Ghib cu 2 voturi pentru. S-a votat alegerea domnului Jișa Adrian ca presedinte de 

sedinte pentru iulie, august, septembrie. 

2.Domnul Jișa da citire punctului 2 de pe ordinea de zi, intrucat la punctul 1 s-a votat alegerea 

domnului Jișa Adrian ca presedinte de sedintă. Președintele dă citire raportului de specialitate 

întocmit de către administratorul primăriei. Ia cuvântul administratorul prezent și explică faptul că se 

așteaptă ofertele băncilor privind comisioanele. Președintele dă citire proiectului de hotărâre. Se 

supune la vot și se votează cu 8 voturi ‘pentru’. 

3.Se da citire punctului 3 de pe ordinea de zi. Domnul primar prezinta reprezentantul Ocolului silvic 

prezent sa dea explicatii. Presedintele da citire referatului de specialitate. Ia cuvantul si 

administratorul primariei. Domnul Zaiu intreaba brigaderiul de ce se marcheaza lemn fara sa fie 

intrebati consilierii. Brigadierul raspunde faptul ca nu depinde de ei cand se marcheaza. Daca sunt 



arbori doborati se marcjeaza. Domnul Jișa intreaba diferenta de la 2200 m3 este o cantitate mare cu 

care nu vor avea ce face. Domnul Galmati mentioneaza faptul ca lemnaria e plina si nu e cazul sa se 

mai marcheze. Domnul Galmati il intreaba pe domnul administrator planul de exploatare pe masura 

15.1. Brigadierul explica faptul ca amenajamentul silvic e cel in baza caruia se taie arborii. Domnul 

galmati cere planul de exploatare. Reprezentantul ocolului silvic explica faptul ca o padure de 100-

140 de ani nu are sens sa fie tinuta ‘intacta’. E necesar sa se curete de arborii doborati. 

 Se da citire proiectului de hotarare de catre presedintele de sedinta si se supune la vot. Se 

voteaza cu 3 voturi ‘pentru’, 4 voturi ‘impotriva’, 1 abtinere. 

 

 Presedintele declara inchisa sedinta de consiliu. 

 

 

 

 

 

 

Întocmit, 

Secretarul General al Comunei Băișoara 

                                       Alexandra Proorocu 
 

 

                                     

             

 
 


